



Intellectual Property  
Department

وزارة التجارة والصناعة  
Ministry of Commerce and Industry

إدارة حماية حقوق  
الملكية الفكرية

## شهادة تسجيل علامة تجارية العلامة

قطر  
QATAR

يشهد مكتب العلامات التجارية أنه بناء على الطلب المقدم بتاريخ 2019/05/27  
قد سجلت العلامة التجارية المبينة أعلاه برقم 132041 بالفئة ( 16 ) بتاريخ

28/07/2020

باسم : المجلس الوطني للسياحة/هيئة حكومية منشأة بموجب القرار الاميري(74)  
لسنة 2018م

غرضها : صناعية وتجارية .  
المقيم في الدوحة - قطر

وعن المنتجات /الخدمات : الورق والاصناف المصنوعة منه، الورق المقوى (الكرتون) والاصناف  
المصنوعة منه فيما عدا الكرتون الخاص بالسقف، المطبوعات، والجرائد والدوريات والكتب ومواد التجليد  
والصور الفوتوغرافية، الادوات الكتابية ومواد اللصق الخاصة بالادوات الكهربائية، الادوات الخاصة بالفنانين فيما  
عدا الالوان الموجودة بالفئة 2 وادوات النحت ما عدا الموجودة بالفئة 8 فرش التلوين، الآلات الكاتبة ولوازم  
المكاتب عدا الاثاث الادوات التي تستخدم في التهذيب والتعليم عدا الاجهزة، ورق اللعب حروف الطباعة  
والكيشيات بالفئة رقم(16).

وسددت الرسوم بالقسيمة رقم 161433205 بتاريخ 28/07/2020 م  
تاريخ بداية الحماية 2019/05/27 تاريخ انتهاء الحماية 2029/05/26

تحريرا في : 2020/08/23 م

رئيس مكتب العلامات التجارية



TMP Agents  
Abu-Ghazaleh Intellectual Property

TRANSLATION FROM ARABIC  
Form No 20 "Trademarks"

State of Qatar  
Ministry of Business & Trade  
Commercial Affairs  
Department  
Industrial Property Office

CERTIFICATE OF REGISTRATION OF A TRADEMARK

The Mark :



The Head of Trademark Office hereby certifies that, in accordance with the application filed on (27/05/2019), the trademark represented above has been registered under No. (132041) in class 16 on (27/07/2020)

In the name of : National Tourism Council

Residing at : P.O. Box 24624 Doha Qatar

For the following goods:

Paper and products made from paper, cardboard and products made from cardboard except for sealing cardboard; printed matter; newspaper, Periodicals, books, bookbinding material; photographs; writing materials; adhesives for electric tools, artists' materials except paint and scouring materials; paint brushes; typewriters and office requisites (except furniture); instructional and teaching material (except apparatus); playing cards, printers' type; printing Blocks

Date : 23/08/2020

Sign. : Head of Industrial Property Office  
Stamp : Industrial Property Office

Trademark Law No. 3 of 1978, Article (22)

The period of protection as a result of registering the mark shall be ten years. The owner may ensure the continuation of the protection for another period by renewal of the registration during the last year in accordance with the provisions of article 23 of the said Law.

